



Legal Status, Accreditation, and International Benchmarking

European International University – Paris is a private higher education institution (distance-learning) duly registered with the French Ministry of National Education under UAI Code: Q7562131W. This information can be verified through the official website: <https://www.education.gouv.fr>, under the section "Application de consultation et cartographie des établissements."

This award is conferred under the autonomous academic authority of the European International University (EIU-Paris), a private, independent higher education institution duly authorized under French national law by the Ministry of National Education, France, pursuant to the French Education Code (Articles L 444-I to L 444-II and R 444-I to R 444-28).

with all the rights, privileges, honors, and responsibilities thereto pertaining.

The qualification is a purely Institutional Award, internationally benchmarked to align with frameworks such as the **European Higher Education Area (EHEA)** and the **UNESCO** Global Convention on the Recognition of Qualifications concerning Higher Education.

The academic credibility of EIU-Paris is reinforced by its recognition as a Premier Institution by the **Accreditation Service for International Schools, Colleges and Universities (ASIC, United Kingdom)**, its distinguished 5-Star Rating awarded by the **QS Intelligence Unit** across Teaching, Online Learning, Graduate Employability, Inclusiveness, and Academic Development, and its active memberships in prestigious academic and quality assurance networks, including the **Business Graduates Association (BGA, United Kingdom)**, the **European Council for Business Education (ECBE, Belgium)**, and the **Association for Transnational Higher Education Accreditation (ATHEA, Europe)**.

Statut Juridique, Accréditation et Référencement International

L'European International University – Paris est un établissement privé d'enseignement supérieur à distance, dûment enregistré auprès du Ministère de l'Éducation nationale de France sous le code UAI : Q7562131W. Cette information peut être vérifiée via le site officiel : <https://www.education.gouv.fr>, rubrique « Application de consultation et cartographie des établissements ».

Cette distinction est décernée sous l'autorité académique autonome de l'European International University (EIU-Paris), un établissement privé d'enseignement supérieur indépendant, dûment autorisé par le Ministère de l'Éducation Nationale, France, conformément aux dispositions du **Code de l'Éducation française (Articles L 444-I à L 444-II et R 444-I à R 444-28)**.

La qualification constitue une récompense institutionnelle purement académique, alignée sur les cadres internationaux tels que **l'Espace Européen de l'Enseignement Supérieur (EEES)** et la Convention mondiale de l'**UNESCO** sur la reconnaissance des qualifications relatives à l'enseignement supérieur.

La crédibilité académique de l'European International University – Paris est renforcée par sa reconnaissance en tant qu'Institution de Premier Plan par l'**Accreditation Service for International Schools, Colleges and Universities (ASIC, Royaume-Uni)**, par sa prestigieuse notation 5 étoiles décernée par le **QS Intelligence Unit** pour l'excellence dans l'enseignement, l'apprentissage en ligne, l'employabilité des diplômés, l'inclusivité et le développement académique, ainsi que par ses adhésions actives à des réseaux académiques et de garantie qualité reconnus internationalement, notamment la **Business Graduates Association (BGA, Royaume-Uni)**, le **European Council for Business Education (ECBE, Belgique)**, et l'**Association for Transnational Higher Education Accreditation (ATHEA, Europe)**.

